
 
Vänsterpartiet 

Motion 

Till Kommunfullmäktige i Malmö 
 
Frys Hyrorna! 
 
Malmö kommunala bostadsbolag (MKB) går varje år med enorm vinst. Vänsterpartiet anser 
att, istället för att plocka ut vinsten i bolaget för att finansiera övrig kommunal verksamhet, 
MKB’s hyresgäster bör få del av densamma.  
 
Det är viktigt att ett kommunalt bostadsbolag har en bra, stabil grund för att kunna bygga 
fler bostäder till rimliga hyresnivåer. MKBs inkomster som genererar vinsten är 
hyresgästernas månadshyror. I och med att MKB går med så stor vinst att ägaren Malmö 
Stad kan plocka ut närmare 100 miljoner om året i utdelning, är det helt klart så att 
hyresnivåerna är för höga. Vi anser därför att så länge bolaget gör så hög vinst att ägaren 
kan plocka ut vinst ur bolaget, ska hyrorna frysas på nuvarande nivå.  
 
Vi föreslår därför kommunfullmäktige besluta 
 

 att ge MKB i uppdrag att frysa hyrorna i enlighet med motionens intentioner.  
 
Malmö den 13 november 2020 
 
Emma-Lina Johansson (V) Anders Skans (V) 


